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Krótki wywiad zawodowym dezinformatorem Patrickiem Moorem na
temat  glifosatu.  W  wywiadzie  dla  Canal+  stwierdza  on,  że
pestycyd glifosat jest w pełni bezpieczny dla ludzi i można go
nawet pić i nic się nie stanie. Oczywiście zapytany o to czy
chce  wypić  szklankę  od  razu  odmawia  mówiąc  „nie  jestem
idiotą”.
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